



Date: 22/02/2021
Ref: 029/KSE/RCAD/2021

التاريخ: 2021/02/22
المرجع: 2021/RCAD/KSE/029

Boursa Kuwait Company
Kuwait

السادة/ بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject : Disclosure of Material Information

الموضوع : الافصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter from Book Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure form of material information.

تجدون مرفق طية نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure form of Material Information

2021/02/22		التاريخ Date
ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة Name of the listed company
Al Imtiaz Investment Group has made an investment in an early-stage growth capital opportunity based in Switzerland. The investment is in the Medical technology sector related to Diabetes. The amount invested is 5 million Swiss Francs (equivalent of circa to 1.7 million Kuwaiti Dinar) inclusive of transaction fees.	قامت شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية بالاستثمار في شركة مساهمات خاصة بالمراحل الاولى من النمو ومقرها سويسرا متخصصة بالقطاع الطبي التكنولوجي لمعالجة مرضى السكر وذلك بمبلغ 5 مليون فرنك سويسري بما يعادل 1.7 مليون د.ك (مليون وسبعمئة ألف دينار كويتي) شامل رسوم الصفقة.	المعلومة الجوهرية Material Information
_____	_____	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة